
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 19. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 575

Banedanmark har tidligere oplyst, at ingen alternativer til glyfosatbaserede bekæmpel-

sesmidler har vist sig tilstrækkeligt effektive og/eller rentable, jf. svar på MOF alm. del –

spørgsmål 138, folketingsåret 2018-19, 2. samling. Vil ministeren redegøre for de økono-

miske konsekvenser for Banedanmark, hvis selskabet ikke længere kan gøre brug af gly-

fosatbaserede bekæmpelsesmidler?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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